
Запам’ятай!
ТВОРЕННЯ НАКАЗОВОГО СПОСОБУ ДІЄСЛІВ

І ос. одн.І ос. множ.
ІІ ос. одн. / множ.

теп. ч. 

І ос. множ.         - імо , - мо

береж імо , звикай мо

ІІ ос. од.         - и , 

береж и , звикай

ІІ ос. множ.         - іть , - те

береж іть , звикай те

ІІІ ос.        описові форми

хай, нехай
+

ІІІ ос. одн.  / множ.

теп. ч.
(для недок. в.)

хай береже
нехай звикає

майб. ч.
(для док. в.)

хай збережуть
нехай звикнуть

І ос. множ.,
ІІ ос. одн. / множ.

ь пишемо

ь не пишемо

після [д'], [т'], [з'], [с'], [ц'], [л'], [н']
злазьмо, злазь, злазьте

після губних, шиплячих та [р]
ріжмо, ріж, ріжте

повірмо, повір, повірте


